
Vážení volejbaloví přátelé, 

                      nastává čas bilancování uplynulého roku, který byl pro naše volejbalové hnutí velice významným. Oslavili jsme společně 100 let volejbalu 

v České republice. Na území našeho kraje probíhaly oslavy nejen formou různých setkání, ale i na turnajích, jakými jsou například Hodslavice, Raškovice, 

Kylešovická žába a mnohé další. Nejvýznamnější akcí bylo pořádání Mistrovství Evropy v Ostravě, kde si troufnu říct, že naše reprezentace, v konečném 

důsledku, po dobrém výkonu obsadila 8. místo.  

                   Zároveň byl tento rok pro nás zlomový v oblasti nové struktury volejbalového vedení, potažmo změny stanov Českého volejbalového svazu. 

Proběhly první valné hromady na jednotlivých stupních od okresních, až po celostátní, z nichž vzešli noví předsedové i krajských volejbalových svazů, mimo 

jiné i já v kraji Moravskoslezském. Chtěl bych poděkovat za tuto důvěru ve mně vloženu a zároveň končícímu předsednictvu pod vedením Vavřince Pečinky 

za jejich práci pro volejbal v našem kraji. Doufám, že se stávajícím výborem se nám podaří udržet členskou základnu přinejmenším na stejné úrovni, v lepším 

případě ještě rozšířit.  

                   Další skutečnost, která poznamenala nejenom náš sport, je souhrn různých opatření, která nám přinesla doba při šíření závažné nemoci COVID-

19.Projevem tohoto faktu, je ukončení aktivní činnosti, v tom horším případě i úmrtím, celé řady členů našeho hnutí napříč všemi funkcemi a rolemi. Tato 

doba je nelehká, a proto bych Vás všechny chtěl vyzvat, pojďme s ní společně s volejbalem bojovat a znovu dostat volejbal na výsluní a do popředí zájmu 

odborné i laické veřejnosti. Prosím všechny, aby svou osobní zodpovědností přispěli k co možná nejrychlejšímu konci šíření zákeřné nemoci. Pomůžeme tím 

především sobě a tím i celému volejbalu. 

Závěrem bych velice rád Vám i Vaším rodinám popřál klidné prožití svátku vánočních,  

hodně štěstí a zdraví do nového roku 2022 
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